
Vs: Kaupungin strategian kommentointi

Valtanen Pirkko <pirkko.valtanen@raahe.fi>
su 25.9.2022 20.28

Vastaanottaja: Bergman Matti <matti.bergman@raahe.fi>

Hei, SD-ryhmä kokousti tänään illalla ja kävimme strategialuonnoksen läpi. Luonnos ei saanut
eriäviä kommentteja, mutta toivottiin tälle valtuustokaudelle kärkiasioiden listausta ja sitten
aikanaan seuraavalle valtuustokaudelle omansa.

Terv. Pirkko

Pirkko Valtanen
puh: 0403053233

tel:0403053233



